

MUNICIPAL

BULLETIN

MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 4 juillet 1914, a.m.

Son Honneur le Maire Martin, Président; MM. les Commissaires Ainey, Côté, Hébert et McDonald.

1.—Soumis un compte au montant de \$167.50 de MM. E. Globensky & Co., pour impression de factum en rapport avec la cause de Boillard vs la Cité de Montréal.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte.

2.—Soumis un état des dépenses des délégués de la Cité à la Convention tenue à Calgary.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Qu'une somme de \$370.55 à être imputée sur le fonds de réserve, soit votée pour compléter le montant nécessaire au paiement des dépenses de la délégation.

3.—Soumis un mandat pour le paiement d'une somme de \$10,000 aux familles des sinistrés de l'Empress of Ireland.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

4.—Soumise une demande de la Montreal Abattoirs Limited de se faire payer une somme de \$583.33 en rapport avec leur contrat pour l'enlèvement des animaux morts.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer cette demande au Directeur du Bureau Municipal d'Hygiène pour savoir si la nuisance causée par cette Compagnie a disparu ou s'il y a améliorations.

5.—(22044) Et advenant midi, le Bureau procède à l'ouverture des soumissions pour la fourniture de deux boulloires pour la station de pompage du Bas Niveau, Département de l'Aqueduc.

Les soumissions suivantes sont ouvertes en présence des parties intéressées:

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 4th July 1914, a.m.

His Worship Mayor Martin, Chairman; Messrs. Ainey, Côté, Hébert and McDonald, Commissioners.

1.—Submitted an account amounting to \$167.50, from Messrs. E. Globensky & Co., for printing a factum in connection with the case of Boillard vs. the City of Montreal.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That payment of said account be authorized.

2.—Submitted a statement of the expenses incurred by the City's delegates to the Calgary Convention.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a sum of \$370.55, to be charged against the reserve fund, be voted to make up the amount required to pay the expenses of the said delegates.

3.—Submitted a warrant for the payment of a sum of \$10,000 to the families of those who lost their lives through the foundering of the Empress of Ireland.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That payment of same be authorized.

4.—Submitted an application from the Montreal Abattoirs Limited to be paid a sum of \$583.33 in connection with their contract for the removal of dead animals.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said application be referred to the Medical Health Officer in order to know whether the nuisance caused by the said Company has been abated or attenuated.

5.—(22044) And at noon, the Board proceeded to open the tenders for the supply of two boilers for the Low Level Pumping Station, Water Department.

The following tenders were opened in presence of the interested parties: